
ORG.0012.7.2021 

P R O T O K Ó Ł  Nr 27/2021 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 9 listopada 2021 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1157. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Irena Wakuluk 
 

Nieobecni członkowie komisji: 

4) Roman Pawłowski 
 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

3) Aleksander Putko 

4) Grzegorz Wiktoruk  
 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Zenon Podbielski  

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

 

/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pracownicy Urzędu Gminy. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia 

rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

- pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

- ustalenia regulaminu korzystania z Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji; 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 



Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej zaproponował, aby 

wnioskowane projekty uchwał rozpatrzyć kolejno: punkt 2 - podpunkt. 1a, punkt 2 - podpunkt 11 

oraz punkt 2 – podpunkt 12. 

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zwrócił uwagę, że w przesłanych 

materiałach nie otrzymaliśmy projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Projekt uchwały 

otrzymaliśmy w dzień komisji. Temat jest bardzo ważny i nie powinien być omawiany w dniu 

dzisiejszym. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że w ubiegłym tygodniu rozstrzygnęliśmy 

przetarg na odbiór odpadów komunalnych w którym zgłosił się jeden wykonawca. Kolejna sesja 

odbędzie się na koniec grudnia, dlatego aby uchwała weszła w życie i obowiązywała od 1 stycznia 

2022 roku musimy ją rozpatrzyć na sesji w dniu jutrzejszym. Nie możemy doprowadzić do sytuacji 

z tamtego roku i podjąć uchwały w grudniu, ponieważ skarga Prokuratora na nie wejście w życie 

uchwały jest w toku i nie znamy rozstrzygnięcia. Na dzisiejsze posiedzenie wprowadziliśmy również 

projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych w kwocie 130 tys. zł. Ze względu na to, że przewidziana kwota z budżetu gminy 

na 2021 rok na odbiór odpadów została wykorzystana. Ustawodawca dopuszcza możliwość 

dołożenia z budżetu gminy do odbioru odpadów komunalnych.  

 

 Uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanych zmian nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianach. 

W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty 9 głosami za, 3 głosami 

wstrzymującymi się, w obecności 12 radnych, w następującym brzmieniu: 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

    1) Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych, 

    2) Informacja o podmiotach skazanych oraz opinia prezesa sądu rejonowego. 

2. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

    1) Uchylenia Uchwały Nr XVI/174/2021 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 czerwca 2021 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

1a) Pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

    2) Zmian w budżecie gminy na 2021 r.,  

3) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028, 

    4) Stawek podatku od nieruchomości, 

    5) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na rok 2022, 

    6) Rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Chanie-Chursy dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022, 

    7) Zmiana uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

    8) Zmiana uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

    9) Ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja, 

10) Wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu, 

11) Ustalenia regulaminu korzystania z Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji, 

12)Wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty. 



3. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, 

pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Informacje o podmiotach skazanych oraz opinii prezesa sądu rejonowego przedstawił Pan 

Krzysztof Popławski.  

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o podmiotach skazanych oraz opinii prezesa sądu rejonowego. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały opinię do informacji o podmiotach skazanych oraz opinii sądu 

rejonowego. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/174/2021 Rady Gminy Nurzec-Stacja 

z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/174/2021 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 



 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/174/2021 

Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 1a-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w obecności 12 

członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy 

na 2021 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2021-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 
 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości przedstawił Pan Piotr Mudel. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022 przedstawiła Pani Ewelina 

Derewońko oraz Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa 

Chanie-Chursy dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2022 przedstawiła 

Pani Ewelina Derewońko oraz Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy wniosek sołectwa 

może zostać zmieniony w roku 2022?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że wniosek sołectwa Chanie-Chursy został 

odrzucony, a sołectwo nie skorzystało z możliwości zmiany przedsięwzięć we wniosku. Jeśli Rada 

Gminy uwzględni podtrzymany wniosek sołtysa to wtedy w kolejnym roku budżetowym 2022 

sołectwo ma możliwość zmiany przedsięwzięć na nowe.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa 

wniosku sołectwa Chanie-Chursy dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2022. 
 

W wyniku jawnego głosowania 4 głosami za, 4 głosami przeciw, 4 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 12 członków Komisje nie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Nurzec dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2022. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku 

od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa w gminie Nurzec-Stacja 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa w Gminie 

Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa w 

gminie Nurzec-Stacja/  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

przedstawiła Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji 

przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Wieży 

Ciśnień w Nurcu-Stacji. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z 

Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie wybory metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty przedstawiła Pani Ewelina Derewońko. 

 

Dyskusja:  

Pani Anna Jaroszuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytała, czy jest szansa na 

opracowanie nowego harmonogramu odbioru odpadów?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że nie mamy już na to czasu. Na poprzedniej sesji 

Rady Gminy zaproponowaliśmy w regulaminie odbiór odpadów zmieszanych na raz w miesiącu w 

okresie letnim, aby spróbować utrzymać cenę albo ją zmniejszyć. Zaproponowaliśmy również, że 



jeśli będzie możliwość to zlecimy firmie dodatkowy odbiór odpadów PET raz w roku w okresie 

letnim. Uchwała została nie podjęta i przetarg został ogłoszony na podstawie starego regulaminu. 

Stawki muszą wejść w życie przed 1 stycznia. Mamy listopad, a przetarg został już rozstrzygnięty. 

W tej chwili płacimy od zabranych ton odpadów, dlatego czym więcej będziemy wytwarzać 

odpadów tym więcej będziemy płacić.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wybory metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 

W wyniku jawnego głosowania 6 głosami za, 2 głosami przeciw, 4 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wybory 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 15. 

 

Do punktu 3-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Wojciech Wojtkowski – Członek Komisji Rewizyjnej – poinformował, że w funduszu sołeckim 

zostało zgłoszone wykonanie latarni na ulicy 11 Listopada i do tej pory nie wykonano tego zadania.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że wszystko wymaga czasu. Ogłoszony został 

przetarg i wyłoniona została firma, która wykona zadanie do 20 grudnia 2021 r. Firma wykonana 

w/w latarnie, ale również inwestycje oświetleniowe w Borysowszczyźnie oraz w Zalesiu.  

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                             Jan Szpański 
 

 

 


